
 
Marzec  kwiecień 2016 

Wywiady: 
1. Wywiad z nauczycielem   ks. mgr Piotr Wrzesiński  

Wydarzenia: 
2. Kolosy  relacja Kai Pałasz 
3. Finał Konkursu “Krótkie Formy Filmowe”  relacja Marysi Kiedrowicz 

Lifestyle: 
4. Jak przygotować się do egzaminu gimnazjalnego? #RadyMarysi 
5. Gdzie wybrać się na smaczny i tani obiad?  propozycje 
6. Kącik Mody  Styl Katarzyny Tusk 
7. Gra na gitarze  jak zacząć? 

Recenzje i porównania: 
8. Recenzje  Zuzi Pobłockiej 

Sport: 
9. Czym jest wrestling? 
10.  Sport 

Motoryzacja 
11.  Top Gear z nowymi prowadzącymi 

Edycja technologiczna: 
12.  Recenzja głośnika bezprzewodowego JBL G0 
13. Recenzja Sony Xperia M4 Aqua 
14. Mówiące rękawiczki iGlove 

 
Wstępniak: 
Po długiej przerwie przedstawiamy Wam kolejny numer gazetki “Sqler”!  
W ciągu ostatnich dwóch miesięcy dużo się działo. Długo pracowaliśmy nad tym wydaniem, 
aby zamieścić w nim same interesujące artykuły. W spisie treści każdy z Was na pewno 
znajdzie coś dla siebie. Zapraszamy do lektury! 

 
Redakcja Sqlera 



Wywiad z nauczycielem  ks. mgr Piotr Wrzesiński 
Wracamy po Świętach Wielkanocnych z kolejnym, ciekawym 

wywiadem. Tym razem przeprowadziłam go z pełnym pozytywnej 
energii księdzem Piotrem Wrzesińskim, którego lekcje nie maja nic 

wspólnego z nudą! 
 

1. Kiedy pojawiło się u Księdza powołanie? 
Zawsze marzyłem o medycynie. W trzeciej klasie liceum  już u pełnoletniego 
człowieka pojawiła się myśl o kapłaństwie. 
 

2. Jakie jest Księdza motto życiowe? 
Każdy nowo wyświęcony ksiądz umieszcza takie motto życiowe na obrazku 
prymicyjnym. Na moim widnieje “Stałem się sługą Ewangelii według daru łaski 
Bożej”. 
 

3. Jaką funkcję pełni Ksiądz w parafii? 
Jestem szeregowym funkcjonariuszem Kościoła, czyli po prostu wikarym. 
 

4. Która to już Księdza parafia po seminarium ? 
Szlak jest długi  czasowo ponad ćwierć wieku. Parafia ósma  średnia 3,5 
roku w miejscu. Na mapie Toruń, Gdynia, Gdańsk, Sopot i Pruszcz Gdański. 
 

5.  Jak wspomina Ksiądz studia w seminarium? 
Czas studiowania jest zawsze cudowny. Ta lekkość zapamiętywania, 
poznawania, kojarzenia. Nigdy później nie czytałem tylu książek. Studia 
zamknięte w seminarium pelplińskim dały szansę na spotkanie z ludźmi 
wielkiego formatu. Wspaniali profesorowie, którzy prowadzili nas przez arkana 
filozofii, historii, teologii, także tej medycznej, sprawiali, że wiedza była tym, co 
rzeczywiście imponowało. Jako przewodnik katedralny mogłem poznać 
wspaniałych naukowców i twórców kultury. To czas radosnej satysfakcji. 
 

6. Jak ocenia Ksiądz pracę z młodzieżą w naszej szkole? 
Nigdy nie uczyłem w gimnazjum, więc przyszło mi uczyć z moją młodzieżą. 
Młodzież licealna jest bardziej konfrontacyjna i nie lubi zasadniczych 
rozwiązań. W naszej szkole praca z młodzieżą jest naznaczona pozytywnych 
spokojem. Chciałoby się jednak więcej pytań o sens naszej religijności czyli 
zbawienie duszy. 



 
7. Jak według Księdza powinniśmy przeżywać okres Wielkiego Postu 

i Świąt Wielkanocnych? 
Myślę, że tak jak nasi przodkowie  w wyciszeniu i skupieniu, aby dotknąć 
tajemnicy Golgoty. Przecież to miejsce przypomina nieustannie, że 
powinienem tu zakończyć, ale Ktoś Inny zrobił to za mnie i zostałem 
uradowany! 
 

 
 

 
Wywiad przeprowadziła:  

Marysia Kiedrowicz  
 



Kolosy za rok 2015  relacja Kai Pałasz 

 
W dniach 1113 marca 2016 odbyło się 18. Ogólnopolskie Spotkanie Podróżników,                     
Żeglarzy i Alpinistów. W jednym, wielkim skrócie Kolosy. Jeżeli ktoś jeszcze nie                       
słyszał o tym wydarzeniu, to jest czego żałować! Czy może być coś lepszego niż trzy                             
dni wykładów prowadzonych przez niesamowitych ludzi, którzy naprawdę robią                 
niebywałe rzeczy? Wątpię. Więc tak jak co roku, nie mogło mnie tam zabraknąć! 
Gdybym miała opowiadać o każdej prelekcji, zajęłabym całe wydanie, także                   
postaram się omówić te prezentacje, które wywarły na mnie największe wrażenie!  

 

 
Na samą arenę weszłam przed 12, a kolejki( o dziwo) nie było wcale. Po                           
wyczerpujących poszukiwaniach, udało mi się zając miejsce siedzące i tak oto                     
zaczął się pięciogodzinny maraton opowieści o niemożliwych wyczynach i                 
podróżach! Były zarówno momenty wzruszające, zabawne jak i te, które mrożą krew                       
w żyłach. Chyba najbardziej zapadła mi w pamięć prezentacja, której autorem był                       
Tomasz Jakimiuk. Niepozorny mieszkaniec Podlasia postanowił złapać jachtostopa               
do Meksyku! Opowieść pełna zwrotów akcji, zabawnych sytuacji i niemożliwych                   



splotów wydarzeń,. Pokazuje, że naprawdę da się podróżować i spełniać swoje                     
marzenia ‘za darmo’, wystarczy determinacja i odrobina kreatywności! 
Jeżeli już mowa o funduszach, w piątek miałam okazje uczestniczyć w warsztatach                       
Władysława Labudy pt.” Tanie podróżowanie”. Poznałam wiele nowych możliwości i                   
rozwiązań, które ułatwiają planowanie i zmniejszenie kosztów wyjazdu.               
Zdecydowanie przydatna sprawa! 

 
 

W sobotę, jak co roku, kolejka na 4 godziny. Starałam się dostrzec jakiekolwiek                         
plusy tej sytuacji i doszłam do wniosku, że 1) organizatorzy wystawili telebim przed                         
areną, więc można śledzić prezentacje na bieżąco i 2) foodtrucki i nie najgorsza                         
pogoda pomogły umilić czas oczekiwania.  

 

 
 
 



W końcu wyszło na to, że poczekałam jakieś 5 minut, po czym szybko ulotniłam się                             
do PPNT, gdzie również można było oglądać transmisję z prelekcji! Największe                     
wrażenie, wywarła na mnie prezentacja Tadeusza Biedzkiego, który mówił o                   
wyprawie do dotkniętej epidemią eboli Afryki. Dowiedziałam, się wielu faktów, o                     
których nie mówi się w mediach i dotarł do mnie ogrom tej tragedii. 
Z niedzieli zapamiętałam najlepiej Piotra Strzeżysza i jego rowerową wyprawę po                     
Panamie i Kolumbii. Jak co roku, ujął mnie jego niespieszny, błyskotliwy charakter. 
Jak tu najlepiej podsumować Kolosy? Zdecydowanie jest to najlepszy motywator, a                     
także studnia inspiracji i wskazówek! Ale zawsze pozostaje to lekkie rozczarowanie                     
swoim ‘nudnym życiem’, kiedy człowiek dowiaduje się, że ktoś obok nas nie tak                         
dawno przepłynął Amazonkę…rowerem. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Opracowała:  
Kaja Pağasz 

 
 



Finał Konkursu “Krótkie Formy Filmowe”  relacja 
Marysi Kiedrowicz 

5 kwietnia odbył się finał Konkursu “Krótkie Formy Filmowe”, w którym                     
brali udział uczniowie i uczennice z klas trzecich. Wydarzenie miało                   
miejsce w moim ulubionym Gdyńskim Centrum Filmowych w sali                 
Warszawa. Mieliśmy okazję obejrzeć 14 filmów konkursowych, w tym                 
nasz własny, a także znakomity, krótkometrażowy film Miłosza               
Sakowskiego pt. “Dzień Babci” z udziałem wybitnej polskiej aktorki, Anny                   
Dymnej. Niestety nie znaleźliśmy się w czwórce najlepszych filmów.                 
Mimo to, uważam, że było to bardzo fajne doświadczenie.  
 

Oto zdjęcia z wydarzenia: 

 
Grupowe zdjňcie wszystkich uczestnik·w konkursu z opiekunami i komisjŃ. 



https://www.facebook.com/kmpgdynia/

